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Z A P I S N I K 

 o održanom on-line sastanku s Upravom GF SUM-a, dana 20.03.2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Nazočni putem google meet-a 

Dekanica: red. prof.dr.sc. Maja Prskalo 

Prodekanica za znanost i članica OKGF-a: izv.prof.dr.sc. Amira Galić 

Prodekan za nastavu: doc.dr.sc. Dragan Ćubela 

Voditeljica katedre za Arhitekturu i Urbanizam: doc.dr.sc. Valerija Kopilaš 

Predsjednica OKGF: mr.sc. Tatjana Džeba 

Voditelj IT centra GF-a: Božo Penavić  

Predsjednik studentskog zbora GF-a i član OKGF-a: Kristijan Živkušić 

 

Tema sastanka: Redovito održavanje i praćenja on-line nastave na GF 

 

Dekanica Prskalo je pozdravila prisutne i obratila se nazočnima putem google meeta. Upoznala 

je prisutne  o osnivanju Kriznog stožera SUM-a 16.03., održanom sastanku SUMIT-a 

18.03.  i Kriznog stožera Sveučilišta, te  zaključcima o potrebi održavanja nastave on-line 

putem SUMARUM-a, redovitoj evidenciji održane  nastave i izradi Izvješća o održanosti 

nastave na tjednoj bazi.  

 

Ujedno se zahvalila svim nastavnicima i asistentima na uloženom dodatnom naporu u obavljanju 

svojih zadaća. 

 

Sukladno tim zaključcima, u proteklom tjednu je izrađen novi obrazac nastave koji je dostavljen 

svim djelatnicima. Na temelju tako popunjene knjige nastave  radilo bi se tjedno izvješće 

za SUM. 

 

Voditelj IT centra Božo Penavić je izvjestio o ukupnom broju upisanih studenata u e-kolegije po 

studijskim programima, koji je priložen u Tablici 1. 

 

 

 

 



 
 

 

Tablica 1. Statistika upisanih studenata u SUMARUM po studijskim programima na dan 

20.03.2020.g 

 

 SUMARUM Ukupno upisano 

Studenti 353 80% 439 

 269 Građevinarstvo 78% 346 

 225 Preddiplomski studij 89% 253 

 44 Diplomski studij 47% 93 

 76 Arhitektura i urbanizam 93% 82 

 8 Geodezija i geoinformatika 72% (80%) 11 

Nastavnici 38    

 

Prodekan za nastavu je u napomenuo da će zamoliti sve nastavnike za redovito evidentiranje 

održane nastave i načina na koji se ista održava, uz unošenje podataka o prisustvu 

studenata. Istakao je da se jedan mali broj studenata (njih nekoliko, 5-6) još uvijek nije 

prijavilo na e-kolegije koje slušaju te je potrebno da se što skorije prijave.  Određeni broj 

nastavnika se ovaj tjedan nije uključio u on-line nastavu, već će to učiniti idući tjedan dok 

pripreme materijale za predavanja i vježbe.  

Napomenuo je da se u svim Izvješćima moramo držati usvojenog broja studenata-informacija s 

187.sj. ZNV-a, što je potvrdila i Predsjednica OKGF-a. 

 

Voditeljica katedre za Arhitekturu i Urbanizam je iznijela podatak da su nastavnici koji dolaze iz 

Zagreba većim dijelom poslali svoje power-point ili pdf prezentacije, kao i video 

prezentacije, a ostali nastavnici i asistenti također izrađuju i postavljaju svoje materijale.  

Nejasnoća je bila kako popunjavati knjigu nastave za kolegije koji imaju svojih specifičnosti. 

 

Naputak svim nastavnicima je slijedeći: Nastava se upisuje u terminu predviđenom rasporedom 

i u to vrijeme nastavnik treba putem google meet-a (ili nekog drugog vida izravne video 

komunikacije) biti dostupan studentima za eventualne upite. Materijali za nastavu se 

trebaju postaviti u e-kolegij. Preporuka je da se koristi SUMARUM platforma.   

 

S druge strane, studenti također trebaju biti prisutni svo vrijeme održavanja on-line nastave. 



 
 

 

 

Prodekanica za znanost je iskazala zadovoljstvo  i dala informaciju o 90%-oj posjećenosti 

nastave na njenom kolegiju. Vezano za znanstvene aktivnosti-u ovom proteklom tjednu 

ih nije bilo obzirom na situaciju. 

 

Predsjednica OKGF je postavila pitanje na koji način će se održavati kolokviji, te dobila odgovor 

od Dekanice da je u ovom trenutku prioritet održati nastavu, a pitanje načina održavanja 

kolokvija će se razmatrati na jednoj od slijedećih on-line sjednica Kriznog stožera, o čijim 

zaključcima ćemo biti pravovremeno obaviješteni. 

 

Predsjednik studentskog zbora je izvjestio sve prisutne da su studenti uglavnom zadovoljni i 

prenio pohvale studenata pojedinim nastavnicima/asistentima i načinima njihovog 

održavanja on-line nastave. 

Postoje izvjesne poteškoće u održavanju nastave-vježbi za određene predmete gdje je teško 

pratiti bez izravnog kontakta s nastavnikom/asistentom, te upućuju zahtjev da se sva 

nastava održava putem google meet-a. Ističu da bi bilo poželjno da imaju i video 

snimak nastave. Prodekan za nastavu je istakao da će osigurati pomoć navedenim 

nastavnicima/asistentima. 

Voditelj IT centra je naglasio kako će napraviti upute za snimanje i postavljanje snimke, te upute 

dostaviti svim nastavnicima. Također će biti na raspolaganju svima za dodatnu podršku 

ukoliko bude potrebna. Novu proširenu Knjigu nastave će dostaviti svim 

nastavnicima/asistentima do početka idućeg tjedna. 

 

Doneseni su slijedeći zaključci: 

- Nastava se evidentira isključivo u novoj knjizi nastave, proširenoj s novim 

podacima potrebnim za izradu tjednog Izvješća 

- On-line nastava se treba odvijati po važećem rasporedu, s postavljenim 

materijalima na e-kolegiju, a nastavnici i studenti u propisano vrijeme trebaju 

biti on-line putem google meet-a ili nekog drugog vida izravne video 

komunikacije. Preporuka je korištenje SUMARUM platforme. 

- Poželjno bi bilo postaviti snimljeno predavanje i vježbe. 



 
 

 

- Prioritet je održavanje nastave, a upute Kriznog stožera o kolokvijima i 

održavanju ispita će se dostaviti pravovremeno svim nastavnicima i 

studentima. 

- Studenti, koji do sada nisu izvršili prijavu na e-kolegije koje slušaju, trebaju 

to odmah napraviti. 

- On-line sastanci s Upravom fakulteta će se redovito održavati jednom tjedno, 

a po potrebi i češće. Zapisnici sa sastanka će biti dostavljeni svim članovima 

ZNV-a. 

 

 

Predsjednica OKGF  

__________________ 

mr.sc. Tatjana Džeba 


